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Z A P I S N I K  

 
sastanka Predsjedništva Udruge upravnih i birotehničkih škola Republike Hrvatske, 
održane 7. veljače 2014. u sjedištu Udruge, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 30.  Početak 
u 10,00 sati u knjižnici na II. katu. 
 
Prisutni:  Mira Šincek, Gospodarska škola, Varaždin  

Mladen Pavetić, Srednja škola Zlatar  
Mirjana Gojanović, Ekonomska škola, Šibenik  
Gizela Sabolski, Ekonomska škola braća Radić, Đakovo  
Božana Lukić,  Ekonomska i trgovačka škola Ivana Domca, Vinkovci  
Radoslava Gregov, Ekonomsko-birotehnička i trgovačka škola, Zadar  
Marica Piršlin, Upravna i birotehnička škola, Zagreb  
Željko Vuković  zamjena za Marinu Golenić, Ekonomsko-birotehnička škola, 
Slavnoski Brod.  
  

Odsutni: Ljerka Zlatić, Ekonomska škola Mije Mirkovića, Rijeka 
 
Ostali prisutni:  Ondina Mesar, predsjednica Udruge UIBŠ RH 
 Suzana Hitrec, ravnateljica Upravne škole Zagreb 
 
Zapisničarka: Marica Piršlin 
 
Radoslava Gregov, predsjednica Predsjedništva Udruge utvrđuje kvorum, pozdravlja 
prisutne i predlaže sljedeći 
 

Dnevni red: 
1.) Prijedlozi za poboljšanje provođenja natjecanja i smotre u zanimanjima 
2.) Izvješće radne skupine za izmjene i dopune programa u zanimanjima UR i PT 
3.) Usklađivanje NPP s izmjenama i dopunama pozitivnog zakonodavstva 
4.) Pripreme za redovnu godišnju Skupštinu Udruge 
5.) Aktualna problematika. 
 
Predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
 

Ad. 1 

 

Prijedlozi za poboljšanje provođenja natjecanja i smotre u zanimanjima 
 
Ondina Mesar – članica Državnog povjerestva za natjecanje i smotru iz obrazovnog 
podsektora poslovna administracija u zanimanju poslovni/a tajnik/ca i državna smotra 
učenika/ca u zanimanju upravni/a referent/ica izvještava da se Držano povjerenstvo ne 
sastaje već se dopisujemo e-mailom.  
Na prošlogodišnjem natjecanju u Imotskom, primijećeno je da natjecatelji smotru nisu 
shvatili ozbiljno, bilo je dosta nesnalaženja odnosno nepripremljenosti. U dogovoru sa 
višom stručnom savjetnicom Elisabettom Fortunato, održan je stručni skup na temu: 
„Simulacija suđenja“. Zanimljivo je da na su sudionici na stručnom skupu uvijek isti tako 
da cilj kako provoditi zadatak i što sve uključuje simulacija nije do kraja postignut.  
Za ovogodišnju smotru na povjerenstvu je dogovoreno da se školama dostavi činjenično 
stanje unaprijed, a uloge će se izvlačiti na samoj smotri. 
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Suzana Hitrec, ravnteljica Upravne škole Zagreb, smatra da se Državno povjerenstvo 
svakako treba sastati jer ima dosta stvari za raspraviti. Kao škola domaćin ovogodišnje 
smotre i natjecanja, predlažem da pozovemo sve škole u kojima se obrazuju naša 
zanimanja da dođu kao promatrači, te da se u sklopu natjecanja/smotre pripremi i stručna 
radionica. Mislim da je naš glavni cilj razmjena znanja i iskustva.  
Predlažem da se prije održavanja međužupanijskih natjecanja organizira sastanak 
Državnog povjerestva. Besmisleno je natjecanje sa samim sobom, obzirom na vrlo mali 
broj škola u našim zanimanjima, moguć je odabir jednog natjecatelja koji će predstavljati 
školu.  
  
Mira Šincek – predlaže hitan sastanak Povjerenstva jer su aktivnosti oko izrade zadataka 
za MŽN u tijeku. 
 
Zaključak 
U cilju bolje organizacije smotre u zanimanju upravni/a referent/ica i natjecanja u 
zanimanju poslovni/a tajnik/ca potrebno je: 
1. Organizirati hitan sastanak Državnog povjerenstva i to prije Međužupanijskog 

natjecanja. 
2. Kako bi se postigla uključenost svih škola potrebno je prilikom prijave sudionika 

natjecatelja/smotre da svaka škola prijavi jednog kanidata.  
3. Pozvati sve ravnatelje škola da prisustvuju natjecanju kako bi se dobilo na boljoj 

informiranosti.  
 

Ad. 2 
 
Izvješće radne skupine za izmjene i dopune programa u zanimanjima UR i PT 
 
Ondina Mesar –  informira prisutne da je na prethodnoj skupštini Udruge imenovano 
Povjerenstvo za izmjenu programa u zanimanjima upravni referent i poslovni tajnik u 
sastavu:  
1. Mirjana Pavić – Ekonomsko-birotehnička škola, Split 
2. Mira Šincek  – Gospodarska škola, Varaždin  
3. Marica Piršlin – Upravna škola Zagreb 
4. Vesna Ramljak – Ekonomsko-birotehnička škola, Zadar 
5. Ivanka Jareb – Ekonomska i birotehnička škola, Bjelovar 
6. Lidija Daničić – Ekonomska i trgovačka škola, Dubrovnik  
7. Ondina Mesar – predsjednica Udruge. 
Povjerenstvo je održalo svoju sjednicu 28. lipnja 2013. godine. Raspravljalo se o novim 
standardima zanimanja. Na sastanku Povjerenstva sudjelovala je viša stručna savjetnica 
Elisabetta Fortunato, ASOO, a iz Ministarstva pravosuđa, Općinski sud u Sesvetama, mr. 
sc. Helena Majić, koja nam je puno pomogla vezano za praktični dio izrade programa.  
Na sastanku je postavljeno pitanje legitimnosti samog Povjerenstva.  
Savjetnica Fortunato nas je izvjestila da za jesen, sprema imenovanje novog Sektorskog 
vijeća kojeg imenuje Ministarstvo prosvjete i da će kroz članstvo u njemu i naše 
Povjerenstvo dobiti legitimitet. 
Obzirom da novih informacija nemamo, predlažem sazivanje Povjerenstva na koje treba 
pozvati i našu savjetnicu kako bismo dobili nove informacije i smjernice kako dalje.  
 
Mira Šincek – smatra da je prethodno potrebno ozakoniti naše Povjerenstvo koje je 
istina, napravilo dosta posla, ali ako mi nastavimo rad, a Ministarstvo radi nešto drugo 
onda to nema smisla. Osobno sam uključena u dosta projekata i sudjelovanje u još 
jednom povjerenstvu čije se mišljenje i prijedlozi neće uvažiti nema smisla.   
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Ad. 3 
 
Usklađivanje NPP s izmjenama i dopunama pozitivnog zakonodavstva 
 
Ondina Mesar – informira prisutne da potreba za izmjenama i dopunama nastavnog 
plana i programa u oba zanimanja postoji jer su nastupile mnoge izmjene u 
zakonodavstvu.  
 
Željko Vukelić – smatra da su izmjene i dopune nužne jer ima dosta preklapanja sadržaja 
u predmetima. 
 
Ondina Mesar – poteškoće postoje i u literaturi za učenike. Prema popisu literature koje 
je Ministarstvo objavilo na svojim mrežnim stranica vidljivo je da se još uvijek nalaze neki 
stari udžbenici koji su odavno van snage. Postoji još jedan problem, a to su nakladnici koji 
nisu zainteresirani za izdavanje naših udžbenika jer je to mala naklada i njima neisplativa.  
 
Zaključak 
Od ASOO zatražiti da stvori pretpostavke za rad na izmjenama i dopunama NPP. 
 

Ad. 4 
 
Pripreme za redovnu godišnju Skupštinu Udruge 
 
Ondina Mesar – informira prisutne da smo prema Satutu obvezni održati Skupštinu 
Udruge.  U okviru skupštine smo uvijek održavali i stručno usavršavanje koje nam ASOO, 
prihvaća kao da je planirano prema katalogu. 
 
Zaključak 
Zaključeno je da se Skupština Udruge održi 11. travnja 2013. 
Za stručno usavršavanje predložene su teme: 

1. Promjene u zakonodavstvu u predmetu Obiteljsko pravo (pozvati A. Kovač) 
2. Poslovno dopisivanje i računovodstvena obrada završnog rada (Mira Šincek) 
3. Uredsko poslovanje i dopisivanje (Štefanija Kasabašić) 

Koje će teme biti uvrštene ovisno je o predloženim predavačima. 
 

Ad. 5 
Aktualna problematika 
 
Ondina Mesar – informira prisutne da novostima vezano za knjigovodstvo Udruge. 
Mi vodimo jednostavno knjigovodstvo i za to je jednom godišnje plaćamo naknadu. Sada 
zbog informatičke obrade (JOPP) u Ministarstvu financija te poslove mora voditi ovlašteni 
servis. To su dodatni troškovi za koje mi nemamo novaca jer su naše članarine vrlo male i 
brojčano nas je malo.  
 
Zaključak 
Potrebno je do skupštine Udruge istražiti način kako voditi knjigovodstvo u novim 
uvjetima. 

 

Dovršeno u 12,30 sati. 

 

Zapisničarka Predsjednica Predsjedništva Udruge 
Marica Piršlin, v.r. Radoslava Gregov, dipl. iur., v.r. 


